
Protokół  

Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska 

z posiedzenia  

odbytego w dniu 19 maja 2020 r. 
 

Posiedzenie Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska otworzył Pan Eugeniusz 

Pokorski – Przewodniczący, który powitał radnych i Pana Michała Włodarczyka – Wójta 

Gminy.    

W dalszej kolejności stwierdził kworum niezbędne do obradowania i przedstawił 

proponowany porządek obrad: 

 

1. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2019 r.    

2. Przyjecie harmonogramu utwardzania dróg gminnych.   
3. Sprawy bieżące i różne – m.in. omówienie projektu regulaminu odbioru odpadów.  

 
Do porządku obrad członkowie komisji nie zgłosili żadnych uwag i został przyjęty 

jednogłośnie przez wszystkich członków komisji. 

Do protokołu z poprzedniego posiedzenia uwag nie wnoszono. 

 

 

Realizując przyjęty porządek obrad głos zabrała Pani Ewa Wartałowicz – Skarbnik gminy, 

która przedstawiła radnym sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2019 r.  

Do przedłożonego dokumentu uwag nie wnoszono. 

 

Omawiając temat dotyczący utwardzania dróg gminnych głos zabrał Pan Wójt, który 

oznajmił, że harmonogram utwardzania dróg gminnych jest na bieżąco ustalany 

z Kierownikiem GZUK i opiera się na wnioskach sołeckich złożonych w tej sprawie.  

Kontynuując Pan Wójt poinformował, że przetarg na zakup kruszywa został już 

rozstrzygnięty, łączna kwota przeznaczona na zakup kruszywa wynosi 135 tys. zł, w tym 

90 tys. zł ze środków funduszu sołeckiego. Kontynuując temat Pan Wójt oznajmił, 

że zakupione kruszywo częściowo jest rozwożone bezpośrednio na drogi w sołectwach, 

a pozostała część składowana jest na placu. 

 

Kolejno głos zabrał radny Brożyna, który pytał, czy jest możliwość podłączenia się 

mieszkańców do umiejscowionego na słupach w niektórych miejscowościach światłowodu. 

 

Następnie Pan Wójt poinformował, że obecnie opracowywany jest regulamin odbioru 

odpadów, a w miesiącu czerwcu zostanie ogłoszony przetarg, który wyłoni firmę odbierającą 

odpady z naszej gminy w roku przyszłym. 

W związku z powyższym Pan Wójt szczegółowo omówił poszczególne zapisy 

przedmiotowego regulaminu. 

 

Kolejno radny Pokorski – Przewodniczący komisji sygnalizował potrzebę odbioru folii 

rolniczej. 

W odpowiedzi na powyższe głos zabrał Pan Wójt, który oznajmił, że przedmiotowa folia 

będzie odbierana, przygotowywane jest zapytanie ofertowe na wyłonienie wykonawcy, dodał 

tylko, że folia musi być składowana w jednym miejscu i musi być czysta.  

 



Kolejno radny Stępnik – Przewodniczący Rady Gminy sygnalizował potrzebę usunięcia 

drzewa w m. Klęcz, które zostało podgryzione przez bobry i zagraża stojącemu obok 

budynkowi. 

Odpowiadając na powyższe Pan Parzybut – Kierownik RIK, który poinformował, że wniosek 

o usunięcie drzewa musi złożyć właściciel działki.  

 

W związku z wyczerpaniem tematyki przewidzianej na dzisiejsze posiedzenie oraz brakiem 

dodatkowych pytań Przewodniczący Komisji – radny Eugeniusz Pokorski zamknął obrady 

Komisji i podziękował wszystkim za uczestnictwo. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: 

Emilia Konieczna                
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